



【請即時發佈】

2023年1月20日

【For immediate release】

20 January 2023



Karrie International Holdings Limited

嘉利國際控股有限公司

(股份代號 Stock Code: 1050.HK)

嘉利國際控股有限公司(「嘉利集團」)一直將「關心下一代」作為我們的公益使命，以履行社會責任為己任，長久以來致力於推動一系列企業社會責任活動，回饋社會以及社區，為後代營造可持續發展的社會環境。

Karrie International Holdings Limited ("Karrie Group") has always regarded "caring for the next generation" as its mission to fulfill social responsibilities and create a sustainable social environment for the future.

藉著喇沙書院於 2022 年慶祝創立 90 週年，嘉利集團與喇沙基金會達成戰略合作備忘錄，透過出資捐款 100 萬港元，以支持喇沙書院國民教育課室的建設及設計與應用科技範疇的學術發展。

With La Salle College celebrating its 90th anniversary in 2022, Karrie Group and the La Salle Foundation have reached a memorandum of strategic cooperation to support the renovation of La Salle College's citizenship and social development classroom and the academic development of design and applied technology curriculum through a total of one million Hong Kong dollar donation from Karrie Group.

雙方代表於 2023 年 1 月 20 日出席見證簽約儀式，並進一步共同探討推動設計與應用科技學科專項發展。通過嘉利在工業界的經驗和行業網絡，幫助學校推動學科學習的靈活性，未來透過共同舉行活動增加學生對工業工藝的見識，旨在共同培養下一代創科專才。

On January 20, 2023, representatives from both parties attended the signing ceremony and further discussed the development and promotion of the design and applied technology curriculum. Through Karrie's experience and network in the manufacturing industry, it was believed that Karrie Group could assist La Salle College in increasing students' knowledge of manufacturing technology through a variety of joint activities, aiming to jointly cultivate the next generation of innovation and technology professionals.



出席代表 Representatives:

(前左)

Mr. Shiu-Hung Pau, Chairman, La Salle Foundation

鮑紹雄先生 · 喇沙基金會主席

(前右)

Mr. Brian W H HO, Assistant to Chairman & Head of Finance and Accounting Department

何偉汗先生 · 嘉利國際控股集團 主席助理兼財會部主管

(後右)

Mr. Wun-Sing Tong, Principal, La Salle College

唐煥星先生 · 喇沙書院校長

(後中)

Rev. Bro. Thomas Lavin, Supervisor, La Salle College

譚瑪士修士 · 喇沙書院校監

(後右)

Mr. Kent Lau, President, La Salle College Old Boys' Association

劉錦德先生 · 喇沙書院舊生會主席



嘉利集團將支持設計與應用科技的學術發展

Karrie Group will support the academic development of design and applied technology curriculum



嘉利集團將支持國民教育課室的建設

Karrie Group will support the renovation of citizenship and social development classroom

- 完 -



關於嘉利國際控股有限公司 About Karrie International Holdings Limited

嘉利國際 (1050.HK)成立於 1980 年，是一家全球領先伺服器外殼生產商。從機械工程設計、模具開發、自動化生產、組裝、質檢及物流等為全球客戶提供一條龍解決方案，產品涵蓋服務器機殼、機箱軌道、智能收銀及販賣機殼、電動車充電樁機殼及存儲產品等。集團於全球服務器機殼市場佔據領導性地位，主要服務全球服務器供應商及雲端平台服務商(CSP)等。此外，集團的房地產業務發展良好，旗下精品住宅項目已陸續入帳，為集團持續帶來可觀收益。未來戰略上將繼續主要專注於大灣區城市，持續為置業人士提供高規格的住宅單位。

Established in 1980, Karrie International (1050.HK) is a leading global manufacturer of server chassis. Providing one-stop solutions for global customers from mechanical engineering design, mold development, automated production, assembly, quality inspection and logistics, etc. The products cover server chassis, chassis rails, smart cash register and vending chassis, electric vehicle charging pile chassis and storage, etc. The Group occupies a leading position in the global server enclosure market, mainly serving global server suppliers and cloud service providers (CSPs). In addition, the Group's real estate business has achieved good progress, and its residential projects have been successively booked, which will continue to bring considerable revenue to the Group. In the future, it will continue to focus mainly on cities in the Greater Bay Area and continue to provide high-standard residential units for home buyers.

此新聞稿由金通策略有限公司代嘉利國際控股有限公司發布。This press release is issued by DLK Advisory Limited on behalf of **Karrie International Holdings Limited**.

如有查詢，請聯絡 For enquiries, please contact:

DLK Advisory 金通策略

電話 Telephone : +852 2857 7101

傳真 Fax : +852 2857 7103

電郵 Email : pr@dlkadvisory.com